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      Protokół nr 12/2009 

z odbytej w dniu 30 października 2009 roku o godz. 12
15 

w Centrum Kultury i Sportu w Cieszanowie  

SESJI 

RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 

Obecni na sesji:
 
 

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 15 Radnych  

w obradach udział wzięło 14 Radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecności stanowiących załączniki nr 2 i 3 do protokołu 

3. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów  

Pan mgr Zdzisław Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów 

Pan mgr Janusz Mazurek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów. 

Pan mgr inż. Andrzej Szymanowski – Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów 

Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

 

Porządek obrad: 

I. Sprawy organizacyjne: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XL, XLI, XLII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami Rady 

Miejskiej. 

II. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  

w Cieszanowie.  

III. Informacja z wykonania budżetu Zakładu Obsługi Gminy w Cieszanowie za  

I półrocze 2009 r. 

IV. Ocena sportu i turystyki oraz instytucji upowszechniania kultury na terenie 

gminy. 

V. Analiza stanu zasobu mieszkań komunalnych i socjalnych. 

VI. Informacja o organizacjach pozarządowych i pożytku publicznego. 

VII. Analiza oświadczeń majątkowych. 

VIII. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Cieszanów za rok 

szkolny 2008/2009. 

IX. Podjęcie uchwał:  
1) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Rozszerzenie cmentarza w Dachnowie” , 

2) w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach, których organem prowadzącym jest Gmina Cieszanów, 

3) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej z budżetu Gminy Cieszanów dla Gminy 

Radomyśl poszkodowanej w wyniku powodzi w czerwcu 2009 r.  

4) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2010 rok,  

5) w sprawie uchwalenia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 

2010 rok,  

6) w sprawie uchylenia uchwały Nr 60/XL/09 Rady Miejskiej w Cieszanowie z dnia 

10 września 2009 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów rekreacyjno – sportowych oraz 

handlowo – usługowych w starym Lublińcu nad zalewem”, 
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7) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów rekreacyjno – sportowych oraz handlowo – usługowych  

w starym Lublińcu nad zalewem”.  

X. Interpelacje i zapytania radnych. 

XI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

XII. Wolne wnioski i informacje. 

XIII. Zakończenie obrad XLIII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie.  

 

 

Ad. I pkt. 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki otworzył XLIII 

sesję Rady. Następnie Przewodniczący powitał Radnych oraz zaproszonych gości. 

Kolejno Pan Edward Batycki poinformował zebranych, iż w obradach uczestniczy  

14 Radnych - quorum zdolne do podejmowania uchwał. Dodał, iż jeden radny Pan Zygmunt 

Lesiczka jest nieobecny na posiedzeniu. 

 

Ad. I pkt. 2. 

 

Przewodniczący zapoznał zebranych z porządkiem obrad. Wobec braku uwag 

Przewodniczący poddał przedstawiony porządek obrad pod głosowanie, w wyniku, którego 

został on przyjęty jednomyślnie, głosami 14 „za”. 

 

Ad. I pkt. 3. 

 

Następnie Przewodniczący Edward Batycki poddał pod głosowanie protokoły  

z XL, XLI, XLII sesji, które był wyłożone do wglądu w biurze Rady. Wobec braku uwag do 

powyższego prowadzący obrady przeprowadził głosowanie i stwierdził, iż protokoły 

z ostatnich trzech posiedzeń Rady Miejskiej zostały przyjęte, głosami 13 radnych „za” oraz  

1 radny „wstrzymał się”. 

 

Ad. I. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między 

Sesjami Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki poinformował, 

zebranych o działaniach podejmowanych między sesjami – stanowi ona załącznik nr 4 do 

protokołu.  

 

Ad. II. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  

w Cieszanowie. 

 

Sprawozdanie Burmistrza stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 
Ad. III. Informacja z wykonania budżetu Zakładu Obsługi Gminy w Cieszanowie za  

I półrocze 2009 r. 

 

Pan Stanisław Zarębski Dyrektor Zakładu Obsługi Gminy w Cieszanowie przedstawił 

informację z wykonania budżetu ZOG  – sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Kolejno radny Pan Wojciech Broź zapytał Dyrektora ZOG w Cieszanowie Pana 

Stanisława Zarębskiego o podaną informację, gdyż wynika z niej, że stan środków 
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obrotowych na początku roku wynosił 4 556, 73 zł, w tym środki pieniężne 5 913,48 zł. 

Poprosił o wyjaśnienie różnicy między tymi kwotami, gdyż środki pieniężne są większe od 

środków obrotowych. 

Następnie Pan Stanisław Zarebski powiedział, iż aby odpowiedzieć na pytanie musi 

skonsultować się z księgową, gdyż to ona przygotowywała tą informację. 

 

Ad. IV. Ocena sportu i turystyki oraz instytucji upowszechniania kultury na terenie 

gminy. 

 

Dyrektor Centrum Kultury i Sportu Pan Wojciech Świzdor przedstawił plan działania 

Centrum Kultury i Sportu  na 2009 rok, który stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Kolejno radny Pan Wojciech Broź powiedział, iż w nagłówku informacji powinno być 

sprawozdanie, a nie plan działania. 

 

Ad. V. Analiza stanu zasobu mieszkań komunalnych i socjalnych. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Zdzisław Zadworny przedstawił informację 

dotyczącą stanu zasobu mieszkań komunalnych i socjalnych – stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad. VI. Informacja o organizacjach pozarządowych i pożytku publicznego. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Zdzisław Zadworny przedstawił informację 

o organizacjach pozarządowych i pożytku publicznego – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. VII. Analiza oświadczeń majątkowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki przedstawił 

informację dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miejskiej  

w Cieszanowie dokonaną przez Przewodniczącego Rady Miejskiej oraz Urząd Skarbowy  

w Lubaczowie. Poinformował Radnych, iż otrzymali w kopertach informacje na temat 

nieprawidłowości w oświadczeniach majątkowych i są zobowiązani w terminie jednego 

tygodnia o dokonanie wyjaśnień i dostarczenie ich do biura Rady Miejskiej w Cieszanowie  

w dwóch egzemplarzach. – załącznik nr 10 do protokołu. 

 Następnie przedstawił informację Wojewody Podkarpackiego o analizie oświadczeń 

majątkowych Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów Pana Zdzisława Zadwornego oraz Pana 

Edwarda Batyckiego Przewodniczącego Rady – załącznik nr 11 do protokołu. 

 Kolejno głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który przedstawił informację  

o dokonaniu analizy oświadczeń majątkowych zastępcy burmistrza, sekretarza, skarbnika, 

kierowników jednostek organizacyjnych oraz osób wydających decyzje administracyjne  

w imieniu burmistrza – załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. VIII. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Cieszanów za rok 

szkolny 2008/2009. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Zdzisław Zadworny przedstawił informację 

wraz z prezentacją o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Cieszanów za rok szkolny 

2008/2009 – stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 



4 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie poprosił Burmistrza Miasta 

i Gminy Cieszanów o wyjaśnienie do pisma złożonego w dniu 15.06.09 r. przez reprezentację 

rodziców dot. połączenia trzech klas VI szkoły podstawowej w dwie klasy I gimnazjum. 

Pan Zdzisław Zadworny poinformował, iż w dniu 15 czerwca br. wpłynęło do Rady 

Miejskiej w Cieszanowie oraz do Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów pismo od rodziców, 

którzy złożyli protest przeciwko programowi oszczędności w oświacie. Pismo dotyczyło 

połączenia trzech klas VI szkoły podstawowej w dwie klasy I gimnazjum. Dodał, iż w klasie 

VI szkoły podstawowej w roku szkolnym 2008/2009 było 64 uczniów, podzielonych na trzy 

oddziały. Kontynuując Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż zgodnie ze statutem szkoły 

liczba uczniów w klasie gimnazjalnej nie może przekroczyć 32 uczniów. W miesiącu maju, 

gdy opracowywany był arkusz organizacyjny szkoły została podjęta decyzja, iż w roku 

szkolnym 2009/2010 w klasie I gimnazjum zostaną utworzone dwa oddziały po 32 uczniów.  

Za utworzeniem dwóch oddziałów klasy I gimnazjum przemawiały dwa elementy, pierwszy 

element to wyniki sprawdzianu klas szóstych, klasa VIa osiągnęła wynik ponad przeciętną ze 

sprawdzianu, do której to klasy uczęszczały dzieci z Cieszanowa, klasa VIb, która była 

utworzona w Cieszanowie także od początku klasy I, oraz klasa VIc, która została utworzona 

z uczniów szkół filialnych, te dwa oddziały b i c osiągnęły gorszy wynik sprawdzianu, 

poniżej przeciętnej. Kontynuując powiedział, iż drugim elementem jest kwestia ekonomiczna, 

którą należy także brać pod uwagę. 

Dodał, iż pod koniec roku szkolnego 2008/2009 były sygnały, iż kilu uczniów klasy I 

gimnazjum nie otrzyma promocji do następnej klasy i wtedy klasy VI nie zostaną połączone, 

gdyż liczba uczniów w oddziale przekraczałaby liczbę 32. Kolejno Pan Zdzisław Zadworny 

powiedział, iż wcześniej nie odpowiadał na przedmiotowe pismo, gdyż jeszcze w miesiącu 

sierpniu odbywały się zaliczenia poprawkowe. Pod koniec sierpnia było wiadomo, iż w klasie 

I gimnazjum będzie 64 uczniów i utworzone zostaną dwa oddziały po 32 uczniów. Obecnie 

okazało się, iż jedna uczennica wyjechała oraz jedna uczennica nie realizuje obowiązku 

szkolnego i w klasie I gimnazjum jest ogółem 62 uczniów po 31 w oddziale. 

Kolejno Pan Zdzisław Zadworny poinformował, iż czterech nauczycieli z Cieszanowa 

złożyło sprawę do Sądu Pracy w sprawie zmniejszenia godzin z 18 na 17 godzin lekcyjnych. 

Dodał, iż jeżeli Sąd podtrzymałby stanowisko nauczycieli wtedy trzeba byłoby szukać godzin 

dla tych nauczycieli.   

Następnie głos zabrał radny Pan Wojciech Broź, który powiedział cyt.: „Został nam 

przedstawiony obraz oświaty w Gminie Cieszanów i trzeba stwierdzić, że niektóre fakty 

przedstawione są prawdziwe, ale niektóre rzeczy mogą szkodzić dzieciom dlatego,  

że socjologowie społeczni twierdzą, że optymalna klasą do nauki jest klasa, na podstawie 

oczywiście faktów, optymalną klasa do nauki jest klasa 24-osobowa. Z klas trzech utworzono 

klasy dwie, przy czym więcej uczniów jest uczniów słabszych i klasa gdzie jest więcej 

uczniów słabszych będzie osiągała niższe wyniki dlatego, że tendencja jest taka, że uczniowie 

mocni albo lepsi wcale się nie rozwijają, a dorównują do uczniów słabszych. Pierwszy raz od 

momentu reformy oświaty, czyli od reformy strukturalnej, w której powołano gimnazja liczba 

dzieci w Cieszanowie przekracza 30 osób. Ja nie chcę być złym prorokiem, ale sytuacja może 

być taka, że szkoła po egzaminie gimnazjalnym tych klas pierwszych może pisać program 

naprawczy. Klasa a jest jeszcze w miarę dobra, ale klasa b jest naprawdę słaba. A rodziców 

nie stać na to żeby opłacać prywatnie korepetycje, po prostu nie stać. To nie jest duże miasto 

gdzie średnia dochodów przekracza średnią podawaną przez GUS. Największym skarbem 

rodzica jest dziecko. Jeżeli rodzice występują do Rady Miejskiej z pismem w sprawie swoich 

dzieci, swoich pociech, to my jako radni powinniśmy się tą sprawą zająć niezwłocznie. A nie 

po czterech miesiącach. Jeżeli trzeba było budować stadion w Dachnowie ze sztucznej 

chińskiej trawy to zebranie zostało zwołane momentalnie. Ja poprostu nie chcę być 

biczowany za to czego nie zrobiłem. Ja przeczytam tylko takie zdanie: Wybrani przez nas 
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reprezentanci powinni przecież, zgodnie ze złożoną rotą ślubowania, działać w naszym 

interesie. Ważne przy tym jest, aby względy ekonomiczne nie przysłoniły o wiele większych  

i mających dramatyczne skutki, kosztów społecznych będących wynikiem podejmowanych 

przez Radnych decyzji. Ja tej decyzji nie podejmowałem. Z nami radnymi nikt tej decyzji nie 

konsultował. Źle się stało Panie Przewodniczący, że nie dostosował się Pan do planu pracy 

Rady, po prostu plan pracy Pan zmienił. W sierpniu była planowana sesja na temat 

sprawozdania budżetu, ta sesja powinna się odbyć. Niestety się nie odbyła, przyczyn można 

doszukiwać się wiele, domysłów też. Jeżeli chodzi o nauczycieli jest jak jest. Ale miejsca 

pracy trzeba chronić ze szczególna starannością, szczególnie w dobie kryzysu. I dziwne jest, 

że znaleziono pięć czy sześć godzin nauczycielom, którym brakowało, a nie znaleziono po 

jednej godzinie nauczycielom. To jest dla mnie niewytłumaczalne. Myśląc racjonalnie trzeba 

popatrzyć jakie są przyczyny tego, czy co ci rodzice, którzy mają dzieci w tym roczniku to są 

temu winni, czy te dzieci są winne, że urodziły się w tym czasie. Nie stać nas na jedna klasę 

dodatkową, a stać nas na rzeczy wspaniałe piękne, opisywane w prasie, na podświetlenie 

szkoły, ale szkoła to przede wszystkim ten uczeń, ten skarb rodzica i o to powinniśmy 

zabiegać w największym stopniu. Ja mam być przeciwnikiem dzieci, jako rodzic, nauczyciel  

i radny, nie, nigdy. Dzieci są bezbronne i jeżeli my będziemy, zgotujemy takie warunki, taką 

przyszłość, to co te dzieci o nas pomyślą w przyszłości. Naprawdę tworzenie klas powyżej 

trzydziestu osób jest nie fer w stosunku do tych dzieci, a rodzice, jeżeli występują z pismem 

trzeba się zająć tą sprawa natychmiast, bo jeszcze raz przypominam, że skarbem rodzica jest 

jego dziecko. Co do informacji w sprawie realizacji zadań oświatowych, to co było 

wyświetlone, a to co otrzymali radni po prostu mija się z prawdą dlatego, że w tabeli nr 2 

radni otrzymali liczbę uczniów gimnazjum i różnica wynosi 29 uczniów. Radni dostali 

informację, że w klasach pierwszych jest 54, w klasach drugich 59, a w klasach trzecich 73.  

A tu było wyświetlone co innego. To co było wyświetlone jest prawdziwe. W klasach trzecich 

liczba uczniów była podana, tutaj wyświetlona 45, a mi tu wychodzi z korekty z dnia  

28 października wychodzi, że jest 55. To my się nie możemy dzieci doliczyć na własnej 

gminie. Zgodnie ze Statutem liczba uczniów w klasach szkoły podstawowej wynosi 30,  

w Cieszanowie jest 31. Dziecko po tygodniu z Kowalówki przeniosło się do Cieszanowa, bo 

miało w Kowalówce mieć za darmo obiady, książki, ale w Cieszanowie też by miało, jaki 

problem. Albo trzymamy się przepisów jeżeli zgodnie wszystko z prawem, albo nie. Trzeba 

podzielić tą klasę w Cieszanowie. Gdzie jest zapis, który mówi, że po rozpoczęciu roku 

szkolnego nie dzieli się klas, czyli nie można wprowadzić aneksu do projektu 

organizacyjnego, nie ma takiego zapisu. Dziwne, że zrobiono korektę z dnia 28 października, 

czyli dwa dni temu do szkół w Dachnowie i Nowym Lublińcu, a nie zrobiono korekty do 

Zespołu Szkół w Cieszanowie. Do klasy gimnazjalnej dotyczy to 29 uczniów. I naprawdę 

jeżeli jakiś rodzic za trzy lata po egzaminie gimnazjalnym będzie miał pretensje, ja poprostu 

nie chcę wysłuchiwać tych żali, tych słów przykrych. Ale może być to co Pan Burmistrz 

powiedział, że klasa gimnazjalna wyrówna, ale w większej grupie są ogromne kłopoty  

z nauczaniem dzieci, które mają trudności już mają zaległości. Jest coś takiego jak 

indywidualizacja procesu nauczania, wyrównywanie szans, czy my te szansy wyrównujemy 

ściskając te dzieci jak sardynki, nie. To jest droga, która być może okaże się zgubna”.           

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki, 

który powiedział, iż w planie pracy Rady Miejskiej w Cieszanowie przewidziany był urlop  

w miesiącu lipcu, jednak w tym miesiącu odbyły się dwie sesje Rady Miejskiej wobec 

powyższego urlop został przeniesiony na miesiąc sierpień, w którym to sesji nie było. 

Odnosząc się co do liczby uczniów w klasach Pan Edward Batycki powiedział, iż naukowe 

opinie są różne, a według niego 31 uczniów w klasie to nie jest tak dużo.   

Kolejno głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Zdzisław Zadworny, 

który powiedział, iż zgodnie z ustawą o systemie oświaty właściwym organem do 
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zatwierdzania arkusza organizacyjnego szkoły jest Burmistrz i nigdy arkusze organizacyjne 

nie były konsultowane z Radą. Dodał, iż jeżeli Rada miałaby się w trybie nadzwyczajnym 

zebrać, aby zmieniać arkusz organizacyjny to jest to niezgodne z prawem, gdyż Rada nie ma 

takich kompetencji. Kolejno Burmistrz powiedział, iż jak było tworzone Gimnazjum  

w Cieszanowie były przeprowadzane konsultacje ze społeczeństwem i może przypomnieć jak 

one wyglądały. Kontynuując powiedział, iż przedtem wszystko było dobrze, a teraz co jest 

robione wszystko jest źle.  Powiedział, iż jeżeli chodzi o liczebność w klasach inna jest  

w klasach I-III szkoły podstawowej, inna jest w IV-VI szkoły podstawowej, inna jest  

w gimnazjum, a jeszcze inna jest w szkole średnie. W liceum w Lubaczowie klasy liczyły po 

40 i więcej uczniów i nikt nie wnosił protestów. Kolejno zaznaczył, iż poziom w klasie nie 

zależy od liczby uczniów tylko od sposobu pracy nauczyciela z uczniami. W tym roku 

ustawodawca wprowadził godzinę kartową, która ma służyć wyrównywaniu szans 

edukacyjnych, w przyszłym roku ma być dwie godziny kartowe. Dodał, iż o poziomie 

nauczania w szkole nie decyduje gmina, tylko nauczyciele, gmina zapewnia byt szkole, i to 

nieprawda, ze liczna klasa jest to zła klasa. Powiedział, iż w Cieszanowie była pierwsza klasa, 

którą prowadził Pan Marek Piwódzki do której uczęszczało 30 uczniów i rodzice chcieli 

podziału klasy, gdyż jest liczna, ale wszyscy rodzice chcieli, aby ich dzieci uczył Pan Marek 

Piwódzki, nikt nie chciał aby ich dzieci uczyła inna nauczycielka. Kontynuując powiedział, iż 

za trzy lata rodzice nie będą rozliczać radnych za wyniki egzaminu tylko nauczycieli. Dodał, 

iż jeżeli słyszy od nauczyciela wychowania fizycznego z Cieszanowa, że sala sportowa jest za 

mała i nie może on osiągać wyników sportowych, zaznaczył, iż to nie chodzi o radnego Pana 

Broź, to jaką bazę sportową należy zabezpieczyć nauczycielom. Następnie Pan Zdzisław 

Zadworny powiedział, iż jeżeli ktoś myśli, że wyniki w szkole będą słabe, bo rada nie dba  

o szkołę, to się myli.  

Kontynuując Pan Burmistrz powiedział, iż ta sytuacja z połączeniem klas VI przypomniała 

mu klasy w gimnazjum, kiedy to do Cieszanowa uczęszczały dzieci z Dachnowa i Nowego 

Lublińca, które były traktowane jako gorsi uczniowie i tak jest teraz, była klasa lepsza  

i gorsza, a dzieci które doszły to były te najgorsze.  Jednym z powodów połączenia tych klas 

było także zmieszanie uczniów tych trzech oddziałów, żeby nie było klasy gorszej i lepszej. 

Zaznaczył, iż nie są to klasy 30 osobowe we wszystkich przedmiotach, klasy dzielone są na 

wychowaniu fizycznym, na językach obcych i na informatyce.  

Kolejno powiedział, iż jeżeli chodzi o liczbę dzieci radni otrzymali informację  

o liczbie uczniów za rok 2008/2009, za który składana była informacja, a na rzutniku była 

przedstawiona obecna liczna dzieci w klasach w roku szkolnym 2009/2010.  

Następnie dodał, iż jeżeli chodzi o sztuczną trawę, iż jest ona z Chin, jest to czyste 

pomówienie. Zaznaczył, iż obecnie jest już po przetargu i nie ma możliwości, aby trawa była 

chińska, gdyż ten program monitorowany jest przez Ministerstwo Sportu. 

Kontynuując powiedział, iż nie znalazły się godziny dla nauczycieli na zwiększenie etatu  

i można porozmawiać z nauczycielami, którzy mają zmniejszony wymiar godzin, że nie mają 

nowych angaży.   

Kolejno głos zabrał radny Pan Wojciech Broź, który powiedział, iż należy rozmawiać  

o teraźniejszości nie należy cofać się wstecz, trzeba zastanowić się co można zrobić dla tych 

dzieci. Dodał, iż uczniowie klas szóstych napisali bardzo słabo sprawdzian i szkoła miała 

pisać program naprawczy, a my te dzieci łączymy w większe klasy, to nie jest dobre 

rozwiązanie.  Kolejno Pan Wojciech Broź powiedział, iż nie chciał zwołania Rady Miejskiej 

w celu przedyskutowania arkusza organizacyjnego, gdyż nie ma jako radny takich 

kompetencji, aby opiniować arkusz. Dodał, iż dlaczego ma być zaczepiany przez rodziców  

i pytany dlaczego w sprawie pisma nic nie jest robione. Zaznaczył, iż pamięta, że było 

mówione na komisji, iż temat będzie poruszony w miesiącu sierpniu, a w sierpniu okazuje się, 

iż sesji nie ma. 
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Następnie głos zabrał Pan Andrzej Dragan, który powiedział, iż chciałby odnieść się 

do wypowiedzi Pan Burmistrza, iż zostały utworzone klasy w Cieszanowie jedna lepsza,  

a druga słabsza. Zapytał, czy same one się utworzyły, kto te klasy tworzy, czy w szkole jest 

jakiś organ który te klasy tworzy.  Kontynuując powiedział, iż pismo od rodziców zostało 

złożone w dniu 30 czerwca do Dyrektora, do Burmistrza oraz do Przewodniczącego Rady  

i z żadnej tej instytucji rodzice nie otrzymali odpowiedzi. Kolejno powiedział, iż od wyroków 

sądowych jest wokanda, a nie sesja Rady i poprosił, aby tego tematu, czy ktoś przegrał nie 

podnosić.  

Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny i zapytał, czy o wyniku wyroku miał nie 

informować. Dodał, iż jeżeli dziewięciu nauczycieli ma obniżone pensum, a dwóch 

nauczycieli wygrywa sprawę w sądzie to wynika, że popełniony został błąd w stosunku do 

pozostałych nauczycieli, a teraz po wyroku okazało się, iż nie popełniliśmy błędu.   

Kolejno Pan Andrzej Dragan powiedział, iż był to była pierwsza instancja, wyroki 

zapadają różne. 

 

 

Ad. IX. Podjęcie uchwał.  
 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 

projekt uchwały: 

 

1) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Rozszerzenie cmentarza w Dachnowie” , - załącznik nr 14 do protokołu – uchwała 

nr 74/XLIII/09.  

 

Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego i otrzymał pozytywną opinię.  

Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został 

on przyjęty głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny.  

 

Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt 

uchwały: 

 

2) w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach, których organem prowadzącym jest Gmina Cieszanów, - załącznik nr 

15 do protokołu – uchwała nr 75/XLIII/09. 

 

Uchwała została przeanalizowana na posiedzeniu Komisji Oświaty i Kultury i otrzymała 

pozytywną opinię. 

Przewodniczący Pan Edward Batycki poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, 

iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 

Radny. 

 

Zastępca Przewodniczącego Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

3) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej z budżetu Gminy Cieszanów dla Gminy 

Radomyśl poszkodowanej w wyniku powodzi w czerwcu 2009 r. - załącznik nr 16 

do protokołu – uchwała nr 76/XLIII/09 
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Uchwała na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymała pozytywną opinię. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty 

głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

4) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2010 rok, - załącznik nr 17do protokołu – uchwała nr 

77/XLIII/09. 

Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został 

on przyjęty głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 

Uchwała została przeanalizowana na posiedzeniu Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej  

i otrzymała pozytywna opinię. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał kolejny projekt 

uchwały: 

 

5) w sprawie uchwalenia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 

2010 rok, - załącznik nr 18 do protokołu – uchwała nr 78/XLIII/09. 

Projekt uchwały został przeanalizowany na posiedzeniu Komisji ds. Oświaty i Kultury  

i otrzymał pozytywną opinię.   

Pan Edward Batycki Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie poddał projekt 

uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 Radnych, 

„przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

Pan Fryderyk Zaborniak Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał 

kolejny projekt uchwały: 

 

6) w sprawie uchylenia uchwały Nr 60/XL/09 Rady Miejskiej w Cieszanowie z dnia 

10 września 2009 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów rekreacyjno – sportowych oraz 

handlowo – usługowych w starym Lublińcu nad zalewem”, - załącznik nr 19 do 

protokołu – uchwała nr 79/XLIII/09. 

Projekt uchwały został przeanalizowany na posiedzeniu Komisji i otrzymał pozytywną opinię 

Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie poddał projekt uchwały pod głosowanie  

i stwierdził, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, 

„wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

7) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów rekreacyjno – sportowych oraz handlowo – usługowych 

w starym Lublińcu nad zalewem”. - załącznik nr 20 do protokołu – uchwała nr 

80/XLIII/09. 

Projekt uchwały został przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego i otrzymał pozytywną opinię Komisji.  
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Pan Edward Batycki Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie poddał projekt uchwały 

pod głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 0 

Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

Ad. X. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki odczytał 

zebranym § 22 i 23 Statutu Miasta i Gminy Cieszanów dotyczące zasad zgłaszania 

interpelacji oraz zapytań. 

 

Ad. XI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

Przewodniczący poinformował zebranych o piśmie radnego Pana Wojciecha Broź 

dotyczące zwrotu odpowiedzi na zapytanie radnego zgłoszone na sesji w dniu 10 września br. 

z uwagi na niezadawalającą odpowiedź.  

 

Ad. XII. Wolne wnioski i informacje. 

 

Głos zabrał sołtys wsi Folwarki Pan Jan Jabłoński, który podziękował za remont drogi 

do przysiółka Niedbalica oraz za boisko na Folwarkach.  

Kolejno głos zabrał radny Pan Jan Maciejko, który zapytał o interwencję w sprawie 

wypompowywania wody ze stawów w Chotylubiu, gdyż w momencie spuszczania wody są 

zalewane pobliskie domy. 

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż to nie tylko problem  

w Chotylubiu, ale także w Nowym Siole i na Kosobudach jest taki problem. Dodał, iż obecnie 

Gmina Cieszanów, jako członek Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka będziemy mogli 

zainterweniować, gdyż gospodarowanie wodą przez Gospodarstwo Rybackie jest 

nieprawidłowe.  

Następnie głos zabrał radny Pan Wojciech Broź, który powiedział, iż interwencja 

będzie trudna, gdyż właścicielem jest Agencja. Następnie zapytał o realny termin pozyskania 

środków ze Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka.  

Odpowiadając Pan Janusz Mazurek, który reprezentuje Gminę Cieszanów  

w Stowarzyszeniu poinformował zebranych, iż środki, które możemy pozyskać to kwota  

269 zł na 1 mieszkańca i mogą być już w przyszłym roku do wykorzystania. Dodał,  

iż obecnie został wybrany Zarząd Stowarzyszenia, prezesem został Pan Mirosław Zabornia,  

a przedstawicielem Gminy jest Pan Władysław Wróbel. Kontynuując powiedział, iż jest 

zamiar rozszerzenia Stowarzyszenia o Gminę Tomaszów Lubelski. 

 

Ad. XIII. Zakończenie obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie 

Pan Edward Batycki zamknął posiedzenie o godz. 15 
05

 

 

Protokołowała: Barbara Szymanowska 

 


